
Zápis č. 6 ze schůze Žákovského parlamentu při ZŠ a MŠ Oskava 

 

Datum: 5. 3. 2025, 7.20 – 7.50 hod., učebna č. 25 

Přítomni: Mgr. Jaromíra Lónová, ředitelka školy, Mgr. Jana Gajdošová, zástupkyně  

        ředitelky 

 Zástupci tříd: I. omluvena 

  II. Michaela Skokanová 

  III. Nela Drew 

  IV. + V. Justýna Pořízková 

  VI. Pavlína Repáňová 

  VII. Kateryna Telenska 

  VIII. Jakub Repáň 

  IX. omluven 

Program jednání: 

1. Přivítání 

Ředitelka školy přivítala zástupce tříd. 

 

2. Plnění úkolů z minulého zasedání  

Úkoly nebyly stanoveny. 

 

3. Vyhodnocení autoevaluace školy 

Ředitelka školy podala zprávu o výsledku vlastního hodnocení školy ze strany rodičů. 

 

4. Výsledky testování sociálně patologických jevů ve škole 

Ředitelka školy seznámila žáky s výsledky testování zaměřeného na sociálně 

patologické jevy ve škole. Z anonymního šetření vyplynulo, ž 3 žáci uvádějí jako 

negativní jev ve škole šikanu, z toho důvodu bylo realizováno další dotazníkové 

šetření zaměřené na tuto problematiku. S výsledky šetření šikany a přijatými 

opatřeními ze strany školy budou zástupci tříd seznámeni na další schůzce parlamentu. 

 

5. Plán práce na měsíc březen 

Zástupkyně ředitelky školy Mgr. Jana Gajdošová seznámila přítomné s uskutečněnými 

a nejbližšími plánovanými akcemi. 

o 3. 3. Knihovnická lekce 1. roč. 

o 4. 3. KPPŠ – 7. roč, 

o 4. 3. Tematický den s knihou 

o 10. 3. – 14. 3. jarní prázdniny 

o 20. 3. ekologický projektový den 1. -9.  roč. 

o 22. 3.  Matematický klokan 2. -9.  roč. 



o 28. 3. – přednáška „Požární ochrana“ 1. -9. roč. 

 

6. Prezentace projektu Erasmus  

Ředitelka školy oznámila žákům termín návštěvy slovenských partnerů u nás (21. - 23. 

5.) a výjezd našich žáků na Slovensko (28. – 30. 5.)  

 

7. Cyklovýlet se zastupiteli obce 

Ředitelka školy informovala zástupce tříd, že v měsíci červnu je plánován společný 

cyklovýlet žáků se zastupiteli obce a vyzvala zájemce k přihlášení. 

 

8. Připomínky a návrhy žáků 

3. tř. – návrh na vybudování hmyzího hotelu na školní zahradě 

 

Vyjádření ředitelky školy: 

Návrh akceptován, může být realizován po dobudování venkovní učebny a terénních 

úprav zahrady. Náklady budou zahrnuty do rozpočtu příštího roku. 

 

8. tř. – ve školní jídelně kuchařky nepoužívají čepce 

 

Vyjádření ředitelky školy: 

Používání ochranných pomůcek je povinností zaměstnanců, bude probráno s vedoucí 

školní jídelny a přijata okamžitá náprava. 

 

Ostatní ročníky bez návrhů a připomínek. 

 

9. Závěr 

 

 

Termín dalšího setkání: středa 2. 4. 2025 v 7.20 hod. 

 

 

       ………………………… 

Zapsala:       Mgr. Jaromíra Lónová 

 

 

       …………………………… 

        Jakub Repáň v. z. 


